



الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية

اجتماع مشروع حوكمة الجامعات الليبية الممول من الاتحاد الأوروبي والمنعقد بالمونستير 28-29/05/2016...

في إطار مشروع (Tempus) حوكمة الجامعات الليبية، شارك كل من د. عبد الله المنصوري "منسق الجامعة في المشروع" و د. سالمة بوخطوة "مدير ادارة العلاقات الدولية بالجامعة" في اعمال ورشة العمل بالمونستير في الفترة 2016/05/29-28 حيث تم عرض مساهمة الجامعة في المشروع وتبنت الجامعة مهمة التنسيق بين الجامعات الليبية لتجهيز ورقة مفصلة عن واقع حال ومعوقات التعليم العالي في ليبيا وتم كذلك اعتماد المشاركين من الجامعة في مناهج التعلم عن بعد والمقدمة من الاتحاد الأوروبي.

Meeting of Libyan Universities Governance (UniGov) project
funded by EU and held in Monastir 28-29/05/2016

As a part of Libyan Universities Governance project (TEMPUS), Dr. Abdulla Elmansoury, the LIMU coordinator of the project and Dr. Salma Bukhatwa, the LIMU International Cooperation Director, participated in the workshop in Monastir during the period 28-29/05/2016, where LIMU participation in the UniGov program was presented. In addition, LIMU adopted the task of coordination between Libyan Universities in order to prepare a paper about current situation of higher education in Libya. Also, LIMU participants in E-learning courses has been approved.